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DAGSORDEN ELEVRÅDSMØDE 

 
 

Dato og tidspunkt:  
 

29. marts 2023 o8.30 - 09.30 

Hvor holdes mødet:  
 

Lokalet ved siden af musik 

Mødeleder: Aisa 
Referent:  Dagmar er 
fraværende. Tina er referent 
 

Fraværende: Fraværende: 9.årgang, 8.E, 6. C,  7.B,  
4. årg (= Afbud fra 4. A, der skulle til filmgalla). 

PUNKTER REFERAT 

1) Skolens 10 års 
fødselsdag i August 
 

• Hvordan skal vi fejre 

den? 

 
Vi bruger den første skoleuge efter sommerferien i uge 33  på at 
forberede fødselsdagen. Der er første skoledag d. 14. august. Vi fejrer 
fødselsdagen fredag d. 18. august. Fejringen skal vare hele dagen. 
  
Ideer til fejringen: 
 

• Teatershow: Alle årgange laver en sang eller anden optræden 

som ’gave’ til skolen. 

• Vi kan lave en stor picnic i Multiparken og hygge med 
aktiviteter. 

• Der skal være flag. 

• Vi skal ha’ en kæmpe kage… 

• Munkebo Skole-sangen skal laves som musikvideo, der kan 
vises på fødselsdagen.  

• Kan vi få fyrværkeri? 

• Vi skal synes fødselsdagssang ’med instrumenterne’, fx at vi 
har truthorn mv.  

• Vi skal lave en form for turnering: Rundbold, volley, 
flødebollekast eller lign.  

• Noget med boder og slik. 

• Det skal være en dag fuld af ’frikvarter’.  
 
 

2) Skolens rammer og regler 

• Hvordan arbejder vi 
med ’god ro og orden’ 
på Munkebo Skole? 

• Kender alle skolens 

elever reglerne på 
skolen? 

• Skal Elevrådet lave en 
kampagne for 
’ordentligt sprog og 
tone’ ? 

• Skal vi lave 
eftersidninger,  når 

 
Vi ønsker os et godt undervisningsmiljø, hvor der er ro og tryghed til at 
lære. Lige nu oplever vi, at der er klasser, hvor elever taler grimt til 
hinanden og de voksne -og ikke retter sig efter de voksne eller med 
vilje bryder skolens regler, fx at gå i Rema.  
 
Vi snakkede om skolens regler og om man skulle straffe dem, der ikke 
følger dem. Der var enighed om at vi ikke kan straffe os ud af 
problemerne, men at det er godt at der er en konsekvens -og at 
samtale med forældrene er vigtigt.  
 
Elevrådet vil lave en kampagne om at ’tale ordentligt’. Og at få snakket 
i alle klasser om, hvad skolens regler er. Den vigtigste regel vil vi lave 
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nogen ikke opføre sig 
ordentligt? 

om til ’Elevrådssprog’: 
 
Den grundlæggende rammesætning er, at eleven skal rette sig 
efter den voksnes anvisninger, udvise hensyn og respekt i tale og 
omgang med andre, samt værne om materialer, inventar og 
bygninger. 
 
Og lave en film, som vi kan bruge til kampagnen. Der er en gruppe, der 
har meldt sig til at lave dette arbejde sammen med Aisa og Tina: 
Tabarak, 2. A, Liva, 3. A, Sofia, 3.A, Mathias, 8. D. 
 
Alle fik en plakat med hjem til klassen med ’Det skal være løg’n med et 
dårligt undervisningsmiljø’ og ’reglerne’.  Det skal der snakkes om i 
klasserne. Det går ikke at bryde reglerne; er der noget, man vil have 
lavet om, skal man bruge Elevrådet og sin demokratiske stemme.  
 
 

• Emner fra klasserne? 
 

• Ønske om indkøb af bolde til klasserne igen. Det blev besluttet 
at bruge Elevrådspuljen til at købe bolde til alle klasser; gerne i 
forskellige farver, så det er bedre at kende forskel. Forslag om 
at skrive lærers navn på bolden, så det er nemmere at undgå, 
at klasser tager bolde fra hinanden.  

• De indkøbte basketkurve er forsvundet eller ødelagt? Der 
ønskes nye. Vi skal passe bedre på de ting, vi har; det er 
ærgerligt, når det bliver ødelagt! 

• Ønske om flere net til fodboldmålene. Der er lige sat net på to 

af målene.  

• Der ønskes overdækning af bord- og bænkesættene, så man 
kan sidde i tørvejr, når det regner  - og i skygge, når solen 
skinner. Forslag om at få gjort bænkene forårsklar med at 
vaske dem; måske kunne en klasse påtage sig den opgave?  

• Der var forskellige ønsker til boden, der er lidt i strid med 
ønsket om ’at det skal være sundt’. Sunde forslag var: At 
kunne købe danskvand og pitabrød. 

• Skolefodboldholdet ønsker mere træningstid og bedre 

præmier.   
 

• Eventuelt  Spillecafeen starter op tirsdag efter påske – i Klubben 
 

• Tirsdage i 12-pausen er for Junior- og Ungemiljø: Aisa er 
Elevrådets tovholder.  

• Torsdage i 12-pausen: Liva, Holly og Emilie er Elevrådets 
tovholdere. 

 

• Emner vi skal arbejde 

med resten af året 

•  

• Klima og 

bæredygtighed 

• Skolefest 

• Elevråds valg 

Til næste møde d. 24. april:  Snak i klasserne om 
 

•  Ideer til, hvordan Munkebo Skole kan blive mere klimavenlig.  

• Ideer til, hvordan vi laver skolefest, hvor temaet er ’Klima og 
bæredygtighed’.  

 
 


